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HALLITUKSEN KOKOUS 21.8.2012 

 

Läsnä:  Katja, Suvi, Lille, Kirsi 

Poissa:  Maria, Maarit, Sari-Anna 

Aika: Ti 21.8.20112 n. kello 18.30-20.00 

 

1. Kokouksen avaus ja toteaminen päätösvaltaiseksi 

• Kokous avattiin ja todettiin päätösvaltaiseksi 

 

2. Hallituksen kokoonpano 

• Hallituksen jäsenten hevosia on muuttanut pois Tampajalta, mutta pidetään nykyinen hallitus 

koossa vuoden vaihteeseen, jolloin toiminnan aloittaa uusi hallitus. Uuden hallituksen kokoonpano 

valitaan marraskuun jäsenkokouksessa. 

• Maria oli tähän kokoukseen antanut äänivaltansa Lillelle. 

 

3. Klipperi 

• Katja ottaa klipperin vuokrauksen koordinoitavaksi 

• Kirsi toimittaa kirjalliset ohjeet terien teroittamisen yms. osalta 

 

4. Tulevat kisat, toimihenkilöt, sponsorit 

• Tampajalla järjestetään estekisat la 22.9. ja koulukisat su 23.9. 

• Toimihenkilöitä tarvitaan ja päätettiin, että kisoihin auttamaan tulevat Tampajalaiset vaikka eivät 

ole seuran jäseniä, saavat startata alennetulla lähtömaksulla 

• Toimihenkilöilmoittautumiset ovat sitovia, jotta emme ole kisapäivänä pulassa 

• Kisoihin liittyvä infotilaisuus kaikille toimihenkilöille pidetään takkahuoneessa ti 18.9. kello 19-20. 

• Olemme saaneet sponsoreiksi Jontten kyläkaupan, Kartanon Ratsun ja Eläinlääkäriasema Sovetin. 

• Kartanon Ratsu tulee mahdollisesti myymään hevostarvikkeita kisoihin 

• Ruusukkeita Tampan logolla on tilattu lisää, ne tulee kisoihin  

 

5. Tampan tuki aluemestaruusjoukkueille 

• Hallitus päätti maksaa anomusta vastaa aluemestaruusjoukkueen edustajien lähtömaksut 

• Hallitus päätti, että kouluratsastusjoukkueelle hankitaan valkoiset huovat, joissa lukee Tampajan 

Torpedot 

• Huopia säilytetään jatkossa pestynä tuomaritornissa myös tulevien vuosien ratsukoille 

 

6. Muita hankintoja 

• Hallitus päätti hankkia hankkii 4-5 pujottelukartiota 

• Päätettiin myös, että esteiden turvakannattimia hankitaan jossain vaiheessa lisää 

 



7. Ullmax edustus 

• seuran pitää lunastaa vanha edustuslaukku tai hankkia uusi 

• Kirsi soittaa ja selvitää voidaanko toimia ilman edustuslaukkua 

• Ullmaxista täytyy tiedottaa paremmin jäsenille ja Tampajalaisille ja kertoa siitä myös kisoissa 

 

8. Tampan WWW-sivut 

• ylläpitovastuu on tällä hetkellä Kirsillä 

• Kirsi tekee ohjeita sivujen ylläpitoon vastaisuuden varalle 

 

9. Seuran jäsenkokous 

• Seuran yhdistetty kevät- ja syyskokous pidetään lauantaina 17.11. 

• Samalla pidetään Tampajan pikkujoulut 

• Pikkujouluohjelmaa suunnitellaan 


